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1e termijn SP 
 
Voorzitter,  
 
Het college is anderhalf jaar bezig en de SP is van mening dat ‘onze’ wethouders het 
goed doen. De SP is tevreden en niet enkel vanwege de leesbare begroting en de 
begroting in 1 oogopslag. Onze complimenten. 
 
De SP heeft altijd gezegd dat er goed contact tussen het gemeentebestuur en de 
inwoners moet zijn. De wethouders moeten weten wat er speelt in buurten en wijken. 
De SP is dan ook tevreden met het wijkwethouderschap en spreekuren. 

Graag horen we van de wethouders hoe zij het wijkwethouderschap ervaren 
en tevens het verzoek om een regelmatige terugkoppeling in de raad. 

 
Bij het opstellen van nieuwe (beleids) regels luisteret dit college naar de inwoners, 
maatschappelijke organisaties en ondernemers. De stadsconferenties werk, 
armoede, zorg en welzijn zijn daar goede voorbeelden van. Niet vóór, maar mét de 
mensen uit de stad!!! 
 
De begroting ziet er goed uit.  De voor de SP belangrijke thema’s, zoals 
armoedebestrijding en kwetsbare groepen zijn speerpunt voor het college en hier 
wordt werk van gemaakt.  
Het college is benaderbaar, transparant en deelt informatie. 
Dit heeft echter een keerzijde want niets menselijks is ons raadsleden vreemd, 
klaagden we in het verleden over het informatiegebrek, tegenwoordig klagen we over 
de vele bijeenkomsten en informatiebrieven vanuit het college! 
Wat de SP betreft; ga zo door ! 
 
Het is duidelijk dat dit college oog heeft voor de toekomst en zich hard maakt voor 
onze jeugd! Door gelijke kansen te bieden in het onderwijs, geen enkel kind meer op 
afstand middels het kindpakket en de kindmeldcode! 
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Sociaal domein 
De SP is voorstander van het overhevelen van de taken omtrent de WMO en het 
sociaal domein naar de gemeente, dicht bij de mensen. 
De SP is tegenstander van het tegelijkertijd opleggen van een enorme bezuiniging. 
Door maatwerk te leveren is het in Rijswijk gelukt om de enorme bezuiniging op het 
Sociaal Domein op te vangen. 
We zijn trots op de inzet van het college voor een zachte landing in Rijswijk waardoor 
de keiharde bezuinigen van het rijk in Rijswijk weloverwogen worden opgevangen. 
Daarmee is helaas niet voorkomen dat individuele inwoners, vanwege 
Rijksbezuinigingen, gekort zijn. 
Ook ontvangen we via de landelijke media alarmerende berichten betreffende de 
jeugdzorg. Jongeren die niet de zorg krijgen die zij nodig hebben. 

Wat is de stand van zaken in Rijswijk? Zijn er in Rijswijk geen problemen? 
 
Werk 
De SP is van mening dat inwoners structureel uit armoede en isolement moeten 
worden gehaald. Betaald werk is daarvoor het beste middel. Het college onderschrijft 
in deze begroting het belang daarvan middels de nieuwe visie op reintegratie en de 
kadernota’s WERK en armoede. 
 
De Metropoolregio bundelt de krachten op het gebied van de economie en zou een 
grote rol moeten spelen in het creëren van werk. In het verleden heeft de SP al vaker 
aangegeven dat wij vrezen voor de metropoolregio als extra bestuurslaag. 
Het college ziet samenwerking met onder andere de Metropoolregio als een manier 
om Rijswijk regionaal op de kaart te zetten. 

Kan het college aangeven welke voordelen de Metropoolregio op dit moment 
heeft voor de inwoners van Rijswijk? 

 
Kan het college aangeven wat in de toekomst het voordeel van de 
Metropoolregio voor de inwoners van Rijswijk zal zijn ? 

 
Wet sociale werkvoorziening 
Sinds het begin van dit jaar kunnen mensen met een beperking niet meer geplaatst 
worden bij de dienst sociale werkvoorziening (DSW). De SP vindt het van belang dat 
iedereen volwaardig kan deelnemen aan de maatschappij. 

Hoe gaat het college zorgen dat ook in de toekomst mensen met een 
beperking onderdeel van onze samenleving kunnen zijn en blijven? 

 
Afschaffen kwijtschelding waterschapsbelasting 
De SP werd  onaangenaam verrast door het asociale idee van het 
Hoogheemraadschap om de kwijtschelding van de waterschapsbelasting voor de 
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minima af te schaffen. Hierdoor worden mensen die al helemaal niets hebben, 
geconfronteerd met een rekening die kan oplopen tot € 400, . 
 
De wethouder sociale zaken heeft samen met zijn collega’s in Haaglanden alles op 
alles heeft gezet om het Hoogheemraadschap op andere gedachten te brengen. De 
SP waardeert deze inzet maar het lijkt er niet op dat het heeft geholpen. 

Welke mogelijkheden heeft de gemeente Rijswijk om de minima te 
compenseren als het Hoogheemraadschap toch besluit de kwijtschelding af te 
schaffen? 

 
Wonen 
De provincie ZuidHolland heeft op dit moment een tekort van circa 50.000 
betaalbare koop en huurwoningen. Als er geen verandering komt in de 
programmering en ontwikkeling van de woningbouw loopt het tekort in 2025 verder 
op tot circa 85.000 woningen. Volgens de provincie is het daarom zaak dat bij 
gemeenten en ontwikkelaars de urgentie doordringt dat er anders gebouwd moet 
worden: meer betaalbare koop en huurwoningen in de stedelijke omgeving. 
 
De SP is in dit kader tevreden met het feit dat het college voor 2016 extra budget 
beschikbaar stelt voor onderzoek naar levensloopbestendig wonen. 
 

Toch vraagt de SP zich af of het college een duidelijk beeld heeft van de 
behoefte aan woningen, zowel koop als huur, voor starters en jongeren? 

 
En hoe denkt het college in dit verband over het verbouwen van leegstaande 
kantoorpanden tot studentenhuisvesting? 

 
Ontmoetingscentra  
Ouderen die langer en mogelijk zelfs levenslang in een eigen woning blijven wonen 
hebben andere behoeften dan jongeren. 
Ouderen zijn minder mobiel en met onvoldoende aanbod in de wijk, op loopafstand, 
neemt het risico op vereenzaming en isolement toe. 
Wij zien hier mogelijkheden voor samenwerking van bewoners en 
huurdersorganisaties met het welzijnswerk en de gemeente. 
In dit kader pleiten wij voor het uitbreiden c.q. realiseren van multifunctionele 
wijkgebonden ontmoetingsruimtes. 

Is het college bereid om hierin verder met ons mee te denken? 
 
Handhaving parkeren 
Het zal niemand ontgaan zijn dat het hebben van een parkeervergunning niet altijd 
leidt tot een parkeerplek. De indruk bestaat dat het gezegde “een brutaal mens heeft 
de halve wereld” een Rijswijkse variant kent in de vorm van “een brutaal mens 
zonder parkeervergunning heeft altijd een parkeerplek”. 
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De indruk bestaat dat er onvoldoende gehandhaafd wordt in de wijken met een 
parkeervergunning. 

Zijn er voldoende financiële middelen om de handhaving adequaat te 
realiseren? 

 
Winkelcentra en MKB 
Het college geeft in de begroting aan plannen met een aantal gebieden c.q. 
winkelcentra te hebben. De SP mist hierbij de totaalvisie rondom alle winkelgebieden 
en het stimuleren van het Midden en Klein Bedrijf (MKB). 
Graag reactie! 
In relatie met de forse leegstand pleiten wij voor het tijdelijk gebruik van ruimtes, b.v. 
als fietsenstalling of kunstetalages, kleinschalige bedrijvigheid of wijkactiviteiten. 
 
Pontje: 
Natuurlijk laat de SP ook in deze begrotingsbehandeling weer het pontje langsvaren. 
Afspraak is voor de SP afspraak. Toen de SP in de oppositie zat was het voor ons 
onbegrijpelijk dat het college een beslissing nam waar niemand achter stond. 
Uit een eerste verkenning door het college is gebleken dat het vergunnings en 
civieltechnisch haalbaar is om een pontje over de Vliet terug in de vaart te brengen. 
Het college gaat een verdiepend onderzoek uitvoeren en daarnaast de 
buurtbetrokkenheid onderzoeken. De SP verwacht dat hierbij ook gekeken wordt 
naar het belang van een pontje als versterker van de sociale cohesie in de buurt. 
De SP verwacht ok dat een pontje over de Vliet, ter hoogte van het voormalige pontje 
Keereweer, zal bijdragen aan een comfortabele fietsroute langs de Vliet. 
Uiteraard kunnen we elkaar gek maken met onderzoeken waarbij we nut en 
noodzaak willen aantonen. De SP is van mening dat de pont nooit uit de vaart had 
moeten worden genomen. 
 
De SP roept het college dan ook op om er alles aan te doen om de pont, het liefst in 
2016, weer in de vaart te brengen. We horen graag of het college hiertoe bereid is. 
De SP overweegt anders in tweede termijn een motie in te dienen. 
 
 
Tot zover in eerste termijn 
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